
R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
    CONSILIUL JUDEŢEAN

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 27.02.2014, ora 12,00 în cadrul şedinţei ordinare a

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  

Doamnelor şi domnilor,  
Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi toţi consilierii judeţeni.   
Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.39/19.02.2014, comunicată domnilor consilieri în scris

prin adresa nr.IV/2481/20.02.2014, potrivit art.94 alin.1 din Legea nr.215/2001 a administraţiei publice
locale, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.I/2343/20.02.2014
şi s-a  adus la  cunoştinţa  locuitorilor  prin publicare  în  Cotidianul  „Jurnal  de Caraş-Severin” din data
20.02.2014.

Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului.
Participă  ca  invitaţi:  domnul  deputat  Slobodan  Giureci  Ghera,  domnul  subprefect   Paulescu

Anton,  reprezentanţi  ai  instituţiilor  subordonate  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin,  precum  şi
reprezentanţi ai aparatului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 

Din  partea  mass-mediei  participă  reprezentanţi  ai:  Cotidianului  “Jurnal  de  Caraş-Severin”,
„BANAT TV”, „Radio Reşiţa”, Publicaţia „Argument”, TVR Timişoara, AGERPRES. 

Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă.
Ordinea de zi este următoarea:
1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al  Consiliului Judeţean Caraş-Severin,

pe anul 2014.
2.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  si  completarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean Caraş-

Severin nr.14/27.01.2014 privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli ale instituţiilor şi serviciilor
publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean  Caraş-Severin sau finanţate de către acesta, pe anul 2014.

3.Proiect  de  hotărâre  privind  constituirea  fondului  de  rezervă  bugetară  în  bugetul  propriu  al
judeţului Caraş-Severin. 

4.Proiect de hotărâre privind deblocarea şi utilizarea sumei de 600.000 lei din fondul de rezervă
bugetară constituit în bugetul propriu al judeţului Caraş-Severin.

5.Proiect de hotărâre  privind utilizarea excedentului bugetului local al Judeţului Caraş-Severin,
rezultat la încheierea exerciţiului bugetar 2013, pentru finanţarea cheltuielilor secţiunii de dezvoltare, pe
anul 2014.

6.Proiect de hotărâre privind utilizarea sumei de 4.850 mii lei din excedent bugetului local, pentru
acoperirea temporară a golurilor de casă - Secţiunea de funcţionare pe anul 2014.

7.Proiect de hotărâre  privind aprobarea Studiului de oportunitate pentru concesionarea imobilului
Bloc „SODECOM”, situat în Bocşa, str. Funicularului, nr. 76, judeţul Caraş-Severin, aflat în domeniul
public al judeţului Caraş-Severin şi administrarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

1



8.Proiect  de hotărâre privind  preluarea  unor  imobile  situate  în  municipiul  Caransebeş  din
domeniul public al Judeţului Caraş-Severin, concesionate S.C. Aeroportul Caransebeş S.A. în domeniul
public al Judeţului Caraş-Severin şi în administrarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

9.Proiect de hotărâre privind preluarea imobilului (platformă betonată) din proprietatea privată a
S.C.  Aeroportul  Caransebeş  S.A.  în  domeniul  public  al  Judeţului  Caraş-Severin  şi  în  administrarea
Consiliului Caraş-Severin. 

10.Proiect de  hotărâre privind constituirea unui drept real de administrare asupra unor imobile
(teren)  şi  a  construcţiilor   edificate  pe  acesta,  din  domeniul  public  al  Judeţului  Caraş-Severin  şi
administrarea  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  în  favoarea   Ministerului  Afacerilor  Interne  –
Inspectoratul General de Aviaţie în vederea desfăşurării activităţii Unităţii Speciale de Aviaţie Caransebeş.

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea  Acordului de Parteneriat realizat între Judeţul Caraş-
Severin,prin Consiliul Judeţean Caraş-Severin şi Universitatea de Ştiinţe Agricole şi Medicină Veterinară
a Banatului  din Timişoara în  vederea derulării  în  comun a proiectului  „Cercetări  privind combaterea
poluării cu praf la Moldova Nouă şi împrejurări şi soluţiile tehnice de stabilizare  a depozitelor de nisip cu
ajutorul vegetaţiei”.

12.Proiect  de  hotărâre  pentru  aprobarea  Acordului  de  Parteneriat  realizat  între  Judeţul  Caraş-
Severin,  prin  Consiliul  Judeţean  Caraş-Severin,  Municipiul  Caransebeş,  prin  Consiliul  Local  al
Municipiului  Caransebeş  şi  Asociaţia  Caritas  Caransebeş în  vederea  derulării  în  comun a proiectului
Social „After School”. 

13.Proiect  de  hotărâre  privind  participarea  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin,  în  calitate  de
partener, la co-finanţarea şi implementarea proiectului „Ocupare şi iniţiative antreprenoriale în mediul
rural”realizat  în cadrul  Programului  Operaţional  Sectorial  Dezvoltarea Resurselor  Umane -POS DRU
2007-2013,axa  prioritară  5  ”Promovarea  măsurilor  active  de  ocupare”,  domeniul  de  intervenţie
5.2”Promovarea sustenabilităţii  pe termen lung a zonelor rurale în ceea ce priveşte dezvoltarea resurselor
umane şi ocuparea forţei de muncă”

14.Proiect  de  hotărâre  privind  participarea  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  ,în  calitate  de
partener,la  co-finanţarea  şi  implementarea  proiectului”Sprijinirea  şomerilor  din  judeţul  Caraş-Severin
pentru  integrarea  pe  piaţa  muncii”realizat  în  cadrul  Programului  Operaţional  Sectorial  Dezvoltarea
Resurselor  Umane  -POS  DRU  2007-2013,axa  prioritară  5”Promovarea  măsurilor  active  de
ocupare”,domeniul de intervenţie 5.1”Dezvoltarea şi implementarea măsurilor active de ocupare”.

15.Proiect de hotărâre pentru modificarea  Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr. 87 /
21.06.2013  privind stabilirea taxelor şi taxelor speciale pentru activităţi şi/sau servicii prestate de către
direcţiile din aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin şi direcţiile (serviciile) de sub
autoritatea Consiliului Judeţean Caraş-Severin, pentru anul 2014.

16.Proiect de hotărâre  pentru modificarea Programului de transport public judeţean  de persoane
realizat  prin  curse  regulate  pentru  traseele  din  judeţul  Caraş-Severin,pentru  perioada   o1.01.2014—
30.06.2019.

17.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.90/2011
privind aprobarea organigramei şi  a statelor  de funcţii  ale  Direcţiei  Generale  de Asistenţă  Socială  şi
Protecţia Copilului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

18.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.183/2013
privind înfiinţarea prin reorganizare  a Complexului de Servicii  Sociale Comunitare  Pentru Persoane
Adulte Reşiţa.

19.Proiect de hotărâre privind aprobarea schimbării  denumirii  Bibliotecii  Judeţene „Paul Iorgovici”
Reşiţa  în Biblioteca Judeţeană „Paul Iorgovici” Caraş-Severin.

20.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  organigramei  şi  a  statului  de  funcţii  ale  Bibliotecii
Judeţene „Paul Iorgovici” Caraş-Severin.
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21.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin
nr.121/2013 privind aprobarea  organigramei şi a statului de funcţii  ale Camerei Agricole a judeţului
Caraş-Severin.

22.Proiect  de  hotărâre  privind   aprobarea  schimbării  denumirii  Şcolii  Gimnaziale   Speciale
„Christiana” Bocşa în Centrul Şcolar de Educaţie Incluzivă „Christiana” Bocşa.

23.Proiect de hotărâre privind  modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.227/2013
pentru aprobarea  Reţelei  de şcolarizare  a unităţilor de Învăţământ Special  din judeţul Caraş-Severin
pentru anul şcolar 2014-2015.

24.Proiect de hotărâre privind însuşirea Planului Strategic Anual al Autorităţii Teritoriale Caraş-
Severin, pe anul 2014.

25.Proiect de hotărâre privind numirea unei comisii de negociere,constituită în vederea verificării
oportunităţii modificării clauzelor contractului translativ pe drepturi reale intervenit între Consiliul Judeţean
Caraş-Severin şi SC Aeroportul Caransebeş SA.

26.Raport de activitate pe anul 2013 al Spitalului Judeţean de Urgenţă Reşiţa.
27.Raport de activitate pe anul 2013 şi Programul  de activitate pe anul 2014 ale Direcţiei  de

Administrare a Domeniului Public şi Privat  Caraş-Severin.
28.Raport   de  activitate  pentru  anul  2013  al  Colegiului  Director  al  Direcţiei  de  Evidenţă  a

Persoanelor a Judeţului Caraş-Severin.
29.Raport  de  activitate   al  Muzeului  Judeţean  de  Etnografie  şi  al  Regimentului  de  Graniţă

Caransebeş pe anul 2013.
30.Raport  de  activitate   al  Comisiei  pentru  Protecţia  Copilului  Caraş-Severin,  al  Comisiei  de

Evaluare a Persoanelor cu Handicap pentru Adulţi Caraş-Severin şi respectiv al Direcţiei Generale de
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin, pe perioada 01.01.2013-31.12.2013.

31.Raport  de  activitate  pe  anul  2013,  al  Centrului  de  Urgenţă  pentru  Persoane  fără  Adăpost
Caransebeş.

32.Raport de activitate al Complexului de Servicii Sociale Comunitare pentru Persoane Adulte
Reşiţa, pentru  anul 2013.

33.Raport privind desfăşurarea activităţilor de consultanţă,extensie şi formare profesională în anul
2013.

34.Informare  asupra  nivelului  de  asigurare  a  securităţii  şi  siguranţei  civice  a  comunităţii,  pe
trimestrul IV/2013.

35.Raport asupra eficienţei  activităţii  Inspectoratului de Poliţie Judeţean Caraş-Severin, pe anul
2013.

36.Informare  privind  deplasarea  unui  reprezentant  al  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  în
Germania,  la  Expoziţia  Internaţională  de Industrie  Alimentară,  Agricultură  şi  Horticultură”Săptămâna
verde”

37.Întrebări. Interpelări.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Este o şedinţă ordinară, şedinţa din 27 februarie, anul de

graţie 2014. Într-o zi de 27 februarie 1902, s-a născut unul din cei mai mari scriitori americani şi-ai lumii,
John Steinbeck, laureat al premiul Nobel, Pulitzer, autor al „Fructelor mâniei”. Nu citesc! Fiţi liniştit.
Autor a „Joii  dulce” şi a „Iernii vrajbei noastre”,  „Winter of our discontent”,  care a avut naivitatea,
undeva prin 1938, să facă o călătorie în Rusia Sovietică, fascinat fiind de miracolul sovietic. N-a venit la
fel de bucuros de acolo. Asta este clar. Bun. Dacă la ordinea de zi aveţi observaţii, doamnelor şi domnilor
consilieri? Nu sunt. 

Domnul Imbrescu, aveţi vreun proces-verbal?
Domnul secretar al judeţului  Ion Imbrescu: Este cel din 27.01.2014. Dacă sunt amendamente?

Nu sunt. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotrivă? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. Mulţumesc. 
*

Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume: 
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1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-Severin,
pe anul 2014.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Cu alte cuvinte, primim 1,7 miliarde din ce-am cheltuit
pentru fonduri europene,  înapoi şi  3,6 miliarde pentru Ordonanţa nr.28. Veştile  bune de la Guvernul
României, sunt că primim 250 de miliarde pentru Ordonanţa nr.28, alimentări cu apă, canalizări, drumuri,
fonduri însă, normal, după părerea mea,  destinate lucrărilor de peste 60%. 

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Grad de execuţie.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Grad de execuţie! Deci la punctul 1, avem „Proiect de

hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al  Consiliului Judeţean Caraş-Severin, pe anul 2014”, care
e pozitiv, practic, 5,3 miliarde. Dacă aveţi observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume: 
2.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  si  completarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean Caraş-

Severin nr.14/27.01.2014 privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli ale instituţiilor şi serviciilor
publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean  Caraş-Severin sau finanţate de către acesta, pe anul 2014.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Pe cale de consecinţă, datorită modificării de la punctul 1.
Dacă aveţi observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume: 
3.Proiect  de  hotărâre  privind  constituirea  fondului  de  rezervă  bugetară  în  bugetul  propriu  al

judeţului Caraş-Severin. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: De ce facem asta? E un fond de rezervă de 6 miliarde, 3

pentru blocul de pe Vlădeasa şi 3 pentru blocul de pe Aleea Gugu. Am convenit cu primarul, că-şi face şi
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el un fond de rezervă. Trebuie să vadă şi el în ce grad de finanţare, pentru că nu mai putem aştepta cu
oamenii aceştia, în stradă. Până la urmă, dacă noi nu dăm dovadă de solidaritatea aceasta elementară, alţii
n-o să dea dovadă. Şi reparăm cele două scări calamitate, parte Consiliul Judeţean, parte Primăria. Dacă
aveţi aici observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume: 
4.Proiect de hotărâre privind deblocarea şi utilizarea sumei de 600.000 lei din fondul de rezervă

bugetară constituit în bugetul propriu al judeţului Caraş-Severin.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Deci  am constituit  la  hotărârea  anterioară  fondul  de

rezervă. Acum, în clar, utilizăm această sumă de 6 miliarde pentru cele două scări.  Asta e procedura
legală. Observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume: 
5.Proiect de hotărâre  privind utilizarea excedentului bugetului local al Judeţului Caraş-Severin,

rezultat la încheierea exerciţiului bugetar 2013, pentru finanţarea cheltuielilor secţiunii de dezvoltare, pe
anul 2014.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E o hotărâre clasică. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă

în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume: 
6.Proiect de hotărâre privind utilizarea sumei de 4.850 mii lei din excedent bugetului local, pentru

acoperirea temporara a golurilor de casă - Secţiunea de funcţionare pe anul 2014.
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E o hotărâre iarăşi uzitară aş spune, în condiţiile în care
vom fi în postura de a nu avea încasări corespunzătoare. Dacă sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume: 
7.Proiect de hotărâre  privind aprobarea Studiului de oportunitate pentru concesionarea imobilului

Bloc „SODECOM”, situat în Bocşa, str. Funicularului, nr. 76, judeţul Caraş-Severin, aflat în domeniul
public al judeţului Caraş-Severin şi administrarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Concesionăm această clădire pentru a fi reabilitată, ea
fiind o ruină în momentul acesta. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 8  al ordinii de zi şi anume: 
8.Proiect  de hotărâre privind  preluarea  unor  imobile  situate  în  municipiul  Caransebeş  din

domeniul public al Judeţului Caraş-Severin, concesionate S.C. Aeroportul Caransebeş S.A. în domeniul
public al Judeţului Caraş-Severin şi în administrarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Acum începe un set de 4 hotărâri, dacă nu mă înşel, care
de  fapt  reglementează  partea  de  aeroport  din  Caransebeş.  E  şi  colonelul  Andreaş,  aici.  Unitatea  e
înfiinţată pentru a face acolo Centrul SMURD. După părerea mea, a fost o greşeală că am dat prin 2003,
nu noi, alţii, tot Consiliul Judeţean, dar nu eram noi atunci responsabili aici, am dat aeroportul. Reuşim
acum gratuit să primim înapoi o parte din aeroport şi o să vedeţi că sunt vreo 4 hotărâri de genul acesta şi
să facem acolo un centru SMURD, cu două elicoptere. O să fie şi o modificare a statutului prin care noi
am concesionat aeroportul ca să poată şi „canibaliza”, să taie, cu alte cuvinte, avioane, că a descoperit că
poate să aibă şi această activitate. Nu, SMURD-ul! SMURD-ul are o altă activitate, numai că este util
pentru Caraş-Severin, pe o zonă să spunem aeroportuară de acum existentă, să construieşti o asemenea
unitate care să ajute oamenii până la urmă. Dacă sunt aici observaţii? 

Domnul consilier  Madina Constantin Sorin: Domnule preşedinte, eu am o singură observaţie
legată de toate aceste hotărâri. Aş vrea să aveţi în vedere, că se face referire la acea hotărâre din 2007,
modificată, completată, prin act adiţional în 2011. Asta înseamnă că acolo erau 3 părţi contractante şi nu
se menţionează decât una singură. Cred că tehnic, ar trebui introduse toate părţile, când demaraţi această
procedură de negociere.
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Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Nu. Cred că partea contractantă şi avem hotărâre AGA
pe tema asta, este cea care are majoritatea de peste 70% în aceea societate a Caransebeşului, Aeroportul
Caransebeş. Dar, hai, pentru o evidenţă, domnul Imbrescu, trebuie să modificăm cu ceva hotărârea asta?

Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Cum am discutat, nu. Dacă avem acolo majoritatea,
nu. Avem această hotărâre AGA, care e aici. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Sigur. Cred că ne complicăm inutil. Hai să-i dăm drumul,
domnule! Aceştia stau cu elicopterele, să vină acolo. Bine. Alte observaţii? Domnule, dacă vedem că e
cum spui tu, revenim, dar nu cred că e. Eu cred că au elucidat, juriştii noştri. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 9  al ordinii de zi şi anume: 
9.Proiect de hotărâre privind preluarea imobilului (platformă betonată) din proprietatea privată a

S.C.  Aeroportul  Caransebeş  S.A.  în  domeniul  public  al  Judeţului  Caraş-Severin  şi  în  administrarea
Consiliului Caraş-Severin. 

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Până la urmă sunt două părţi: SC Aeroportul şi judeţul
Caraş-Severin. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 10  al ordinii de zi şi anume: 
10.Proiect de  hotărâre privind constituirea unui drept real de administrare asupra unor imobile

(teren)  şi  a  construcţiilor   edificate  pe  acesta,  din  domeniul  public  al  Judeţului  Caraş-Severin  şi
administrarea  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  în  favoarea  Ministerului  Afacerilor  Interne  –
Inspectoratul General de Aviaţie în vederea desfăşurării activităţii Unităţii Speciale de Aviaţie Caransebeş.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Le-am preluat  şi  le  dăm ministerului  ca  să  vină  cu
infrastructura de tip SMURD. Dacă sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.
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Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.9 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 11  al ordinii de zi şi anume: 
11. Proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului de Parteneriat realizat între Judeţul Caraş-

Severin, prin Consiliul Judeţean Caraş-Severin şi Universitatea de Ştiinţe Agricole şi Medicină Veterinară
a Banatului  din Timişoara în  vederea derulării  în  comun a proiectului  „Cercetări  privind combaterea
poluării cu praf la Moldova Nouă şi împrejurări şi soluţiile tehnice de stabilizare  a depozitelor de nisip cu
ajutorul vegetaţiei”.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ce urmăreşte în principiu acest proiect? Realizarea unor
perdele  de pomi  care să protejeze de valul  de praf,  pentru că atunci  când bate Coşava,  este  adus în
localitatea Moldova Nouă. E un proiect care ne costă relativ puţin, dar este foarte important pentru aceea
zonă. Dacă aici sunt întrebări? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 12  al ordinii de zi şi anume: 
12.Proiect de hotărâre  pentru  aprobarea  Acordului de Parteneriat realizat între Judeţul Caraş-

Severin,prin  Consiliul  Judeţean  Caraş-Severin,Municipiul  Caransebeş,prin  Consiliul  Local  al
Municipiului  Caransebeş  şi  Asociaţia  Caritas  Caransebeş în  vederea  derulării  în  comun a proiectului
Social „After School”. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ştiţi, acest „After School” este o formă nouă de educaţie.
Proiectul se derulează pe un singur an şi costă, Consiliul Judeţean, 30 de mii de lei pe an. El este pe un an
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semnat în momentul acesta şi se adresează copiilor săraci. Avem avantajul că acest Caritas, practic din
câte ştiu eu, din 1990 e prezent în Caransebeş şi ajută.  O parte din proiect va fi  finanţat  şi de către
primărie. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 13  al ordinii de zi şi anume: 
13.Proiect  de  hotărâre  privind  participarea  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin,  în  calitate  de

partener, la co-finanţarea şi implementarea proiectului „Ocupare şi iniţiative antreprenoriale în mediul
rural”realizat  în cadrul  Programului  Operaţional  Sectorial  Dezvoltarea Resurselor  Umane -POS DRU
2007-2013,  axa  prioritară  5  ”Promovarea  măsurilor  active  de  ocupare”,domeniul  de  intervenţie
5.2”Promovarea sustenabilităţii  pe termen lung a zonelor rurale în ceea ce priveşte dezvoltarea resurselor
umane şi ocuparea forţei de muncă”.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ştiţi că am votat 5 asemenea proiecte care sunt finanţate
practic de acest sistem POS DRU, de Uniunea Europeană, până la urmă, prin Ministerul Muncii. Numai
că în momentul în care  am votat acest lucru, nu se cerea să dăm şi o hotărâre pentru acest proiect. Acum
revenim şi cu hotărârea,  fiind practic  o chestie profund birocratică.  Referitor la amândouă proiectele,
fiecare proiect este în jur de 1 milion de euro.  Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.
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Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 14  al ordinii de zi şi anume: 
14.Proiect  de  hotărâre  privind  participarea  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  ,în  calitate  de

partener,la  co-finanţarea  şi  implementarea  proiectului”Sprijinirea  şomerilor  din  judeţul  Caraş-Severin
pentru  integrarea  pe  piaţa  muncii”realizat  în  cadrul  Programului  Operaţional  Sectorial  Dezvoltarea
Resurselor  Umane  -POS  DRU  2007-2013,axa  prioritară  5”Promovarea  măsurilor  active  de
ocupare”,domeniul de intervenţie 5.1”Dezvoltarea şi implementarea măsurilor active de ocupare”.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Acelaşi lucru, din aceeaşi sursă de finanţare pentru tema
”Dezvoltarea şi implementarea măsurilor active de ocupare”. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 15  al ordinii de zi şi anume: 
15.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  nr.

87/21.06.2013   privind stabilirea taxelor şi taxelor speciale pentru activităţi  şi/sau servicii  prestate de
către direcţiile din aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin şi direcţiile (serviciile)
de sub autoritatea Consiliului Judeţean Caraş-Severin, pentru anul 2014.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Ce facem aici? Cu acordul Ministerului Transporturilor,
Ministerul Finanţelor, cu acordul tuturor, reactualizăm taxele pe drumurile judeţene. Total în baza legii! Ca
să fiu sincer, nici foarte semnificativ ca şi cuantum, ţinând cont de cum transportă, pleonastic vorbind,
transportatorii,  mai  ales  aceia  de  buştean  şi  mă  uit  la  Stănescu,  dar  mă  gândesc  la  Ghiorghioni,  pe
drumurile judeţene. Poate, domnul director, îi mai urmăreşti cu pădurarii tăi, cât încarcă şi cum încarcă, că
au făcut ravagii pe drumul de la Văliug la Reşiţa şi de la Văliug, drum făcut de noi, anul trecut, până la
Slatina Timiş, drum nou-nouţ, pe fonduri europene, când s-au prins că îi urmărim spre Văliug. Sigur, o să
mai  cumpărăm un cântar,  încă unul.   „Un cartof,  doi cartofi”,  acesta este un film extraordinar  despre
rasism, filmat undeva în 1960 şi ceva. Cred că Frank Capra este regizorul, dar nu bag mâna în foc.  E, un
cântar, două utilaje, dar până la urmă poate îi mai urmăreşti şi tu, „cu miliţie”, cu tot, că nu se poate! Până
la urmă sunt banii noştri, ai judeţului acesta. Bun. 

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: „Miliţia locală?”
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: „Miliţia gării!” Bun. Dacă sunt observaţii aici? Nu sunt. 
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Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 16  al ordinii de zi şi anume: 
16.Proiect de hotărâre  pentru modificarea Programului de transport public judeţean  de persoane

realizat  prin  curse  regulate  pentru  traseele  din judeţul  Caraş-Severin,  pentru  perioada   01.01.2014—
30.06.2019.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Prin strădaniile domnului director Bîtea junior, reuşim să
mai suplimentăm aceste trasee, în principal pentru elevi. Cred că traseele se referă la zona Bolvaşniţa.
Spune, Bîtea! Ce zonă?

Domnul invitat Bîtea Cristian: La Bolvaşniţa -Plugova. Acea zonă n-a fost atribuită în urma unei
licitaţii. Acum, cu modificările acestea, sperăm să atribuim şi acele zone neacoperite.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Pentru ştiinţă, Consiliul Judeţean n-a avut nici un fel de
neparticipare aici, nu au fost efectiv licitate. Acum, în sfârşit, le deservesc operatorii. Observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 17  al ordinii de zi şi anume: 
17.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.90/2011

privind aprobarea organigramei şi  a statelor  de funcţii  ale  Direcţiei  Generale  de Asistenţă  Socială  şi
Protecţia Copilului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Modificăm organigrama şi statele de funcţii ale Direcţiei
Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin, în sensul că downgradăm, domnul
inspector general cred că se bucură când aude upgradăm şi downgradăm, două posturi. Da?

Doamna invitat Ana Vasile: Le transformăm în debutant, ca să poată fi ocupate.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ca să poată fi ocupate de debutanţi. 
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: „Tineret mândria ţării!”
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  „Spaima avutului  obştesc!”  Ştii,  că  aşa  era  sloganul

acesta. Uite, nici în cazul tău şi nici în cazul meu nu se poate folosi chestia asta.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Nu. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun. Observaţii? Nu sunt. 
Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
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Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate. 

Sergiu, să nu faci scurtă la mână cu camera aia de filmat! Eşti cel mai harnic reporter de teren,
care a fost prezent de-a lungul anilor în această sală. După Nina! Fetele sunt mai harnice,  de regulă. 

*
Se trece la discutarea punctului 18  al ordinii de zi şi anume: 
18.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.183/2013

privind înfiinţarea prin reorganizare  a  Complexului  de Servicii   Sociale  Comunitare  Pentru Persoane
Adulte Reşiţa.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: În baza noii legislaţii apar tot felul de noi denumiri, ca
îngrijitoare, îngrijitori şi modificăm, ca atare, schema aceasta de funcţionare, fără a angaja pe nimeni nou,
dar intrând în legalitate. Dacă sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 19  al ordinii de zi şi anume: 
19.Proiect de hotărâre privind aprobarea schimbării  denumirii  Bibliotecii  Judeţene „Paul Iorgovici”

Reşiţa  în Biblioteca Judeţeană „Paul Iorgovici” Caraş-Severin.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Au fost două judeţe în România, care din 2003 au funcţionat la

nivelul bibliotecii din teritoriul respectiv, ca un fel de „struţo-cămilă”, în sensul că eram biblioteca municipală şi
de fapt eram biblioteca judeţeană. E, reglementăm acest lucru şi în a doua hotărâre se va vedea mai clar. Practic,
din cele 30 de posturi care au existat, 18 revin bibliotecii judeţene, care devine bibliotecă judeţeană şi 12 vor fi  a
unei structuri municipale, a unei biblioteci municipale. Au hotărât şi cum fac cu patrimoniu, cu fondul de carte în
principal şi hai să spunem, că intrăm în normalitate cu acţiunea asta, de comun acord cu primăria. Dacă sunt
observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.
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Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 20  al ordinii de zi şi anume: 
20.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  organigramei  şi  a  statului  de  funcţii  ale  Bibliotecii

Judeţene „Paul Iorgovici”Caraş-Severin.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Acest proiect face referire la cele 18 posturi despre care am

vorbit, 12 rămânându-i celei municipale. Aici dacă sunt observaţii? Nu sunt. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă

în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 21  al ordinii de zi şi anume: 
21.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin

nr.121/2013 privind aprobarea  organigramei şi a statului de funcţii  ale Camerei Agricole a judeţului
Caraş-Severin.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aici ce facem? Ridicăm în grad ceva?
Domnul invitat Darian Ciobanu: Downgradăm. 
Domnul invitat Nefir Pavel: Au ieşit la pensie. 
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Au ieşit la pensie. S-au eliberat şi creăm posibilitatea

unor debutanţi să acceadă. Le downgradăm, ca să-i placă domnului inspector general. Nu mă refeream la
Şuşoi, de data asta, apropo de ieşirea de la guvernare. Dacă sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.
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Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

Un „déjà vu” această ieşire de la guvernare, cel puţin pentru mine!
*

Se trece la discutarea punctului 22  al ordinii de zi şi anume: 
22.  Proiect  de  hotărâre  privind   aprobarea  schimbării  denumirii  Şcolii  Gimnaziale   Speciale

„Christiana” Bocşa în Centrul Şcolar de Educaţie Incluzivă „Christiana” Bocşa.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ştiţi că am avut o discuţie în şedinţa trecută, vis-a-vis de

faptul că eram în pericol datorită acestor, hai să spunem, inadvertenţe reglementative,  să  pierdem 29 de
posturi la profesori, la Bocşa şi la Reşiţa, la Colegiul Cărăşan. Reglementăm prin această hotărâre şi prin
următoarea, această situaţie şi nu pierdem posturile de profesori. 

Domnul consilier  Grindeanu Nicolae: Dacă îmi permiteţi, la Bocşa, şcoala specială nu este un
centru şcolar pentru educaţie incluzivă şi ca să poată să aibă ca structură clasele de liceu, de învăţământ
special, pentru aceasta este hotărârea de astăzi. Şcoala Specială de la Bocşa se va numi Centrul Şcolar
pentru Educaţie  Incluzivă,  cum de altfel,  este această  denumire  la Reşiţa,  ca  ele  să poată  să aibă ca
structură clasele de învăţământ liceal special de la Colegiul Cărăşan, respectiv de la Liceul Tehnologic
din Bocşa. Clasele respective de învăţământ liceal, vor deveni structuri, dar rămân ca şi locaţie, în vechile
locaţii, doar subordonarea este alta. 

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Nu  puteam  să  avem  clase  de  liceu  într-o  şcoală
gimnazială. 

Domnul consilier Grindeanu Nicolae: Corect. 
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Şi  atunci,  i-am  spus  „Centrul  Şcolar  de  Educaţie

Incluzivă”. Asta este hotărârea care reglementează situaţia de la Bocşa şi a doua hotărâre este reţeaua de
şcolarizare.  Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 23 al ordinii de zi şi anume:
23.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.227/2013

pentru aprobarea  Reţelei  de şcolarizare  a unităţilor de Învăţământ Special  din judeţul Caraş-Severin
pentru anul şcolar 2014-2015.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Aprobarea  Reţelei  de  şcolarizare  a  unităţilor  de
Învăţământ Special,  face referire la Colegiul Tehnic Cărăşan şi la Centrul Şcolar de Educaţie Incluzivă
„Christiana” din Bocşa. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

14



Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 24 al ordinii de zi şi anume:
24.Proiect de hotărâre privind însuşirea Planului Strategic Anual al Autorităţii Teritoriale Caraş-

Severin, pe anul 2014.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Cea mai importantă instituţie din istoria judeţului Caraş-

Severin, ATOP-ul! Domnul Ţundrea are nişte modificări de făcut.
Domnul consilier  Ţundrea Ioan: Mulţumesc, domnule preşedinte. După discuţiile şi aprobările

din Consiliului Judeţean, când am aprobat bugetul, ulterior am avut o discuţie în ATOP şi cu direcţia de
specialitate. Vreau să facem o modificare la expunerea de motive, la alin.c), e vorba de 400.000 şi nu de
450.000. La hotărâre, la art.2, ca să corespundă cu expunerea de motive, la fel, trebuie trecut 400.000. Din
Planul Strategic,  să dispară alineatul unde în final, am spus că e vorba de 450.000. Din discuţiile cu
oamenii de specialitate, am ajuns la concluzia că derularea acestui buget va fi pe un protocol bine stabilit,
în  aşa  fel  încât  să  fim  pe  tehnică  legislativă  şi  să  nu  avem  probleme  în  derularea  acestui  buget.
Mulţumesc.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Cu aceste amendamente, o să vă rog să urmăriţi un lucru.
Deci,  cu  modificările  tale  şi  modificările  de  rigoare,  poate  să  apară  că  noi  hotărâm  suplimentarea
Inspectoratului de Poliţie. N-avem cum, nu sunt în subordinea noastră!

Domnul consilier Ţundrea Ioan: S-a discutat.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da? Bine. 
Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae:  Domnule preşedinte,  dacă îmi permiteţi,  fiind vorba de

ATOP. Nu ştiu cum să încep. Nu ştiu care e cuprinsul şi care e încheierea, dar întrebarea este una, la care
trebuie să dăm un răspuns. De ce se pun radare pe drumurile naţionale, comunale, judeţene, autostrăzi
ş.a.m.d.? De ce sunt amplasate unde sunt amplasate? Şi mai departe, de ce şi la ce foloseşte amplasarea
după un mod sau altul?  Nu v-am spus până acum nimic.  Stimaţi  colegi,  în 1995, eram în Republica
Moldova, pentru amplasarea bustului lui Tudor Arghezi, cu doamna Mitzura Arghezi şi m-a oprit un
miliţian rus, ex-sovietic. L-am întrebat: „Nu v-am văzut, unde aţi stat până acum?” Zice: „Stăm ascunşi să
vă prindem.” Asta este tehnica lor. Amendă 9 lei moldoveneşti! Bun. Acum, dacă m-aţi întreba careva,
dar mă întreb eu, ca să-mi răspund mie, eu aş amplasa, gândesc, trăiesc în ţara asta, aş amplasa aceste
radare acolo unde este nevoie, acolo unde sunt accidente. Dar a amplasa asemenea obiective, scule care
costă mult, în locuri unde sigur conducătorul auto este tentat să apese un pic pe acceleraţie sau imediat
după colţ, cred că este un lucru care mă face să gândesc că amplasarea acestui radar, n-are gânduri dintre
cele bune! 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Sunt de acord. 
Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae:  Acum întrebarea  pe care v-o adresez,  stimate  domnule

preşedinte al Autorităţii, aveţi vreo autoritate cu privire la amplasarea acestor treburi? 
Domnul consilier Ţundrea Ioan: Domnule consilier, am reţinut ce aţi spus dumneavoastră, vis-a-

vis de radare. În plenul ATOP-ului o să discut cu chestorul şef al judeţului, proaspăt numit sau aşa am
înţeles mai nou şi o să-i aduc la cunoştinţă ce aţi spus dvs. Sunt convins că vor lua măsuri în aşa fel încât
să lucreze preventiv şi nu ca să stea la pază.

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Bun. În regulă. În legătură cu orele de amplasament, într-o
noapte venind, de unde veneam nu cred că interesează pe cineva, pe la ora 1,00, la capătul podului din
Govândari, cum te duci jos, în Govândari, radarul! Domnule, acela se ocupa de circulaţie acolo sau de ce
se ocupa? Deci eu vă spun nişte lucruri în glumă, dar care sunt foarte serioase. 
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Domnul consilier Spânu Ion: Să desfiinţăm radarul.
Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae: Nu să-l desfiinţăm, să-l punem unde şi când trebuie. Eu,

oricum, am spus-o pe ton de glumă, dar mi se pare foarte serios, că după ce iei curba, imediat „să-ţi sară
în nas” radarul. Vă mulţumesc. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ioane, te rog frumos.
Domnul consilier  Ţundrea Ioan: I-am dat un răspuns. O să discutăm cu noua conducere, ca să

lucreze preventiv şi nu să stea la pândă la colţ, „în boschete”. 
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Retorica  lui  Ştefi,  a  fost  aproape  hamletiană.  M-am

gândit că mă întreabă: „A fi sau a nu fi?” „That is the question!”
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii, cu modificarea propusă de domnul Ţundrea. Cine este „pentru”?

Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun  la  vot  hotărârea  în  ansamblu,  cu  modificările  stabilite.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?

Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: N-am făcut o precizare. Am aprobat astăzi, atunci când
am aprobat folosirea excedentului bugetar, încă, eu cred, câteva finanţări foarte importante pentru Spitalul
Judeţean, care încet-încet, după părerea mea, ajunge o unitate aşa cum ar trebui să fie de fapt. Şi pentru că
avem medici de valoare! O trusă de operaţie laparoscopică pentru urologie de circa 140 de mii de euro
sau mă rog, cât va stabili licitaţia, două mese de operaţie pentru chirurgie şi celebrul sterilizator, unul de
ultimă  generaţie,  ceea  ce  cred  că  din  acest  moment,  această  investiţie  reuşeşte  să  facă  din  Spitalul
Judeţean, o instituţie, repet, în sfârşit aşa cum ar trebui să fie.  Deci investiţia este în total în jur de 200 de
mii de euro. Da? 

Doamna invitat Gina Pavel: Da.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Cele două mese, trusa laparoscopică şi sterilizatorul. 

*
Se trece la discutarea punctului 25 al ordinii de zi şi anume:
25.Proiect de hotărâre privind numirea unei comisii de negociere, constituită în vederea verificării

oportunităţii modificării clauzelor contractului translativ pe drepturi reale intervenit între Consiliul Judeţean
Caraş-Severin şi SC Aeroportul Caransebeş SA.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Prin  preluarea  acestor  suprafeţe,  le  modificăm  clar
concesiunea pe care le-am dat-o. Din această comisie vă propun să facă parte: domnul Ionesie Ghiorghioni,
domnul Ilie Iova, domnul Darian Ciobanu, doamna Mihaela Bărbulescu, doamna Gina Pavel şi domnul
Mircea  Rădoi.  E  neretribuită!  Dacă  sunt  alte  propuneri?  Dacă  nu  sunt,  buletinele  de  vot  şi  domnul
Ghiorghioni, conform tradiţiei conduce votul.

Se trece la vot în ordinea strigării. 
*

Se trece la discutarea punctelor 26, 27, 28, 29, 30, 31, 32, 33, 34, 35, 36 şi 37  ale ordinii de zi şi
anume:

26.Raport de activitate pe anul 2013 al Spitalului Judeţean de Urgenţă Reşiţa.
27.Raport de activitate pe anul 2013 şi Programul  de activitate pe anul 2014 ale Direcţiei  de

Administrare a Domeniului Public şi Privat  Caraş-Severin.
28.Raport   de  activitate  pentru  anul  2013  al  Colegiului  Director  al  Direcţiei  de  Evidenţă  a

Persoanelor a Judeţului Caraş-Severin.
29.Raport  de  activitate   al  Muzeului  Judeţean  de  Etnografie  şi  al  Regimentului  de  Graniţă

Caransebeş pe anul 2013.
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30.Raport  de  activitate   al  Comisiei  pentru  Protecţia  Copilului  Caraş-Severin,  al  Comisiei  de
Evaluare a Persoanelor cu Handicap pentru Adulţi Caraş-Severin şi respectiv al Direcţiei Generale de
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin, pe perioada 01.01.2013-31.12.2013.

31.Raport  de  activitate  pe  anul  2013,  al  Centrului  de  Urgenţă  pentru  Persoane  fără  Adăpost
Caransebeş.

32.Raport de activitate al Complexului de Servicii Sociale Comunitare pentru Persoane Adulte
Reşiţa, pentru  anul 2013

33.Raport privind desfăşurarea activităţilor de consultanţă,extensie şi formare profesională în anul
2013.

34.Informare  asupra  nivelului  de  asigurare  a  securităţii  şi  siguranţei  civice  a  comunităţii,  pe
trimestrul IV/2013.

35.Raport asupra eficienţei  activităţii  Inspectoratului de Poliţie  Judeţean Caraş-Severin, pe anul
2013.

36.Informare  privind  deplasarea  unui  reprezentant  al  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  în
Germania,  la  Expoziţia  Internaţională  de  Industrie  Alimentară,Agricultură  şi  Horticultură”Săptămâna
verde”

37.Întrebări.Interpelări.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Haideţi  să vedem la celelalte puncte, la rapoartele de

activitate, dacă sunt observaţii, declaraţii politice, declaraţii de principii.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: De principii, dacă îmi permiteţi, domnule preşedinte. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dar tot shakespearean, dacă se poate. 
Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae: „Yes, my lord.” Mi-a plăcut cum aţi expus realizările în

domeniul medical şi în special la spitalul  pe care noi într-un fel sau altul îl avem în proprietate. Din
păcate, medicii nu sunt atât de bine retribuiţi pentru a fi stabilizaţi  ş.a.m.d. În ultima perioadă de timp,
am avut timp de reflecţie pe acest  pământ, cu privire la ceea ce se întâmplă în spitalele din Regiunea V
Vest. În Spitalul Judeţean, alături de o calificare deosebită a cadrelor de acolo, am fost martorul unui
lucru care mie mi se pare cu totul şi cu totul, nelalocul lui. Şi cei care sunt de specialitate, pot să mă
combată. Gândiţi-vă, că într-o operaţie, brusc se întrerupe alimentarea cu curent. Şocul pe care îl suportă
cel care operează, este unul care poate fi fatal asupra celui operat. Unii dintre dvs., veţi spune: „Da, e
adevărat, dar toate unităţile sanitare sunt prevăzute cu acele generatoare.” Da. Vreau să vă spun că aceste
generatoare, domnule preşedinte, din punctul meu de vedere, ca profan vă spun, trebuie gândite cu totul
altfel. Generatoarele pe care le avem noi, pe lângă unităţile sanitare unde se fac intervenţii medicale, nu
sunt nişte generatoare care să poată duce cu siguranţă aceste unităţi sanitare. De aceea, v-aş ruga pe dvs.,
ca împreună cu comisia de sănătate pe care o avem la Consiliul Judeţean şi cu oameni de specialitate din
domeniul  respectiv,  să  gândim aşa,  cum se vorbeşte  frumos  în toată  Regiunea  V Vest,  că  în  Caraş-
Severin, respectiv în Reşiţa, este cel mai bun utilaj adus pentru ecografie. Sau cum se cheamă? 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Computer tomograf. 
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Cel mai bun computer tomograf. Aşa se vorbeşte în toată

regiunea, că e cel mai bun. M-aş bucura să fim noi, cei care să generăm cel puţin o dezbatere pe această
temă, dotarea cu generatoare de mare performanţă sau dotarea cu generatoare pe secţii. M-am interesat, să
ştiţi, la toate spitalele care le avem noi aici, la cel din Govândari, la cel de boli infecţioase şi la cel de aici,
de sus şi lucruri stau la fel. M-am interesat şi la laboratoarele particulare şi la laboratoarele lor, ştiţi ce
înseamnă ca în timpul unei operaţiuni de laborator ca atare, să se întrerupă energia? Ştiţi că toate probele
cad şi trebuie reluate de la început? O spun la modul cel mai serios şi cu, rugămintea de a fi alături de noi,
mulţi oameni în acest demers, pentru că este un demers pentru oameni. Unde sănătate nu e, nimic nu e!
Mulţumesc. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Parafrazându-l pe Marin Preda! Bun. Spitalul Judeţean a
făcut progrese semnificative. Mie nu mi s-a semnalat şi dacă eu acum v-aş fi spus şi vorba aceea, avem
medici buni, dar el n-a fost dotat cum trebuia să fie dotat. De când l-am preluat, de 2 ani şi jumătate, sunt
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aproape 4 milioane de euro investite şi din fonduri europene şi din fonduri proprii ş.a.m.d. Medici buni
am avut la Reşiţa. L-am asanat în subsol, l-am igienizat ş.a.m.d. Dacă pe mine m-ar fi întrebat cineva
acum,  ce mai  trebuie  la  spital,  i-aş  spune o centrală  termică  proprie.  Dar  n-ai  generator  de  rezervă,
Mitruţ?

Domnul invitat  Secăşan Dumitru  : Acest generator porneşte în 10 secunde. La şocul respectiv,
toate aparatele trebuie resetate. Acolo e problema şi asta durează mai mult. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun. Hai, analizăm situaţia asta. Am înţeles. 
Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae: Domnul manager poate să vă spună că n-am discutat cu

dânsul înainte, numai a fost o cercetare a mea de caz, proprie, pe care am vrut să o expun Consiliului
Judeţean.

Domnul consilier  Cojocariu Ioan: Aşa e şi la elicoptere sau la avioane, când poate să cadă un
generator, indiferent, există o sursă de curent continuu care intră până porneşte celălalt.   

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: O sursă alternativă. 
Domnul  consilier  Cojocariu Ioan:  Numai  cele  care sunt  prioritare,  nu toţi  consumatorii  unui

spital. 
Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae: N-aş vrea să vă dau nici o replică. Viaţa unui om, n-are

preţ!
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  Se duce în 10 secunde, până la urmă, până se resetează

asta. Aşa e. 
Domnul consilier  Cojocariu Ioan:  Există o supraveghere,  în măsura în care cade generatorul,

automat porneşte celălalt. 
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Cu avionul, am văzut. 
Domnul consilier Cojocariu Ioan: Aşa este, numai trebuie costuri şi aici. Dar se poate face!
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Bun. Domnul Ştefănescu, am înţeles. Ai dreptate! Alte

luări de poziţie, pe terţe teme? Nu mai sunt. 
*

Punctului  25 - Proiect  de  hotărâre  privind  numirea  unei  comisii  de  negociere,  constituită  în
vederea verificării  oportunităţii modificării clauzelor contractului translativ pe drepturi reale intervenit
între Consiliul Judeţean Caraş-Severin şi SC Aeroportul Caransebeş SA.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Referitor la hotărârea cu comisia de negociere, domnul
Ionesie Ghiorghioni a obţinut 29 de voturi „pentru”, domnul Ilie Iova a obţinut 31 de voturi „pentru”,
domnul Darian Ciobanu a obţinut 31 de voturi „pentru”, doamna Mihaela Bărbulescu a obţinut 31 de
voturi „pentru”, doamna Gina Pavel a obţinut 31 de voturi „pentru” şi domnul Mircea Rădoi a obţinut 30
de voturi „pentru”. Sunt toţi declaraţi admişi. 

Supun la vot art.1 al hotărârii, cu componenţa. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

Dacă  mai  sunt  alte  teme  pe  care  consideraţi  că  trebuie  să  le  abordăm.  Dacă  nu,  doamnelor
consilieri, domnilor consilieri, eu vă mulţumesc pentru participare şi ne vedem la o dată pe care o vom
anunţa. Vrei să spui ceva?
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Domnul  Iovu Cornel:  Da.  Domnule  preşedinte,  vă mulţumim.  Sunt  preşedintele  asociaţiei  de
proprietari, de la blocul explodat. Vreau să vă mulţumesc pentru ajutorul pe care ni l-aţi acordat. Noi am
fost să semnăm cu contractul cu o firmă, care să se apuce de lucru, iar de luni 3.03, la acest bloc vor
începe lucrările. Sperăm, cu banii care ni i-aţi dat, să reuşim ca la 1 septembrie să ne mutăm şi noi, acasă. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu ştiu dacă voi sau ceilalţi, aţi mai primit nişte bani de
la Mariana Câmpeanu, de la Ministerul Muncii. Sau urmează să mai primiţi?

Domnul Iovu Cornel: Noi am primit.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Voi aţi primit.
Domnul Iovu Cornel: Da. Am primit în data de 24 decembrie, cei 236 de mii de lei, care sunt în

cont, plus ajutorul de urgenţă care ni l-a dat primăria, de 1300 de lei, pe care noi i-am băgat în contul
asociaţie. La ora actuală, avem 310 mii lei, cu ce ne-aţi şi dat dvs. şi sperăm că reuşim să reabilităm
blocul în totalitate. 

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Bun,  dacă  aţi  semnat  contractul.
Domnul Iovu Cornel: Vă mulţumim încă odată şi vă suntem recunoscători. 
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Nu  mie!  Consiliului  Judeţean  care  a  aprobat  azi,  în

unanimitate. Oricum, să-i folosiţi cât mai bine şi mai eficient. 
Domnul  Iovu Cornel:  Cel  mai  groaznic  lucru,  este  să  nu ai  casă,  să  stai  pe unde apuci.  Vă

mulţumim încă odată. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Şi eu vă mulţumesc, că ne mulţumiţi, dar repet, e vorba

de Consiliul Judeţean. Bun.
Doamnelor şi domnilor, ne vedem în martie. 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.

          P R E Ş E D I N T E,                                       SECRETARUL JUDEŢULUI,

           Sorin Frunzăverde                                                                         Ion Imbrescu

FP/FP/ 1 ex.
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